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 Referat 
- fra bestyrelsesmøde i Afdeling 7 og 8 

 

Mødetidspunkt: 14. januar 2020 

Antal deltagere: Lisbeth og Pia fra afdeling 8 
Per fra afdeling 7 
Ole Teamleder 

Gæster: René fra Vivabolig 

Referent: Per Rimmen 

  

Dagsorden 

1. Vi snakkede om hvordan vi skulle holde et kommende arrangement d. 20/2 og 
hvem der gør hvad. Der kommer snart en indbydelse ud og vi holder et nyt 
møde når vi ved hvor mange der er tilmeldte. 
 

2. Vi er udfordret med hvordan vi holder fælles beboermøde. Da afd. 7 holder kl. 
17-18 vi spiser kl. 18-19 og afd. 8 holder kl. 19-20 når afd. 7 er i gang med 
møde begynder afd. 8 at komme til spisning og det vil forstyrre mødet. Så vi 
skal alle lige gå i tænkeboks for at komme med ideer til løsning. 

 

3. Afd. 8 har et bestyrelse rum som de godt vil have gjort rent en gang imellem. 
Der arbejdes på en løsning 
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